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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR LIII/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 31 stycznia 2024 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1115 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy 

 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Małgorzata Dudek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, 

- Pan Zbigniew Matyśkiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 12 

Radni nieobecni: 

-  Mariusz Krzyżanowski, 

-  Edmund Nowak, 

-  Rafał Włodarski. 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2024 roku”; 

- przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2023 rok: 

- zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok; 

- określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
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zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy Secemin. 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył LIII sesję  

Rady Gminy Secemin. Powitał wszystkich obecnych na dzisiejszym posiedzeniu. 

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych zalogowało się i podpisało listę obecności  

12 radnych, a więc jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym.  

i dodał, że z tego co wie to będą zmiany do wprowadzenia do porządku obrad. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok. 

 
Pan Przewodniczący zaproponował, aby te projekty uchwał umieścić jako kolejne podpunkty 

w punkcie siódmym.  

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2024 roku”; 

-  przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2023 rok: 

-  zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok; 

- określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
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opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych; 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zmienionego porządku obrad. „Za” przyjęciem 

porządku obrad głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

stwierdził przyjęcie porządku obrad. 
 

Ad. 4.  

Do protokołu z XLI sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

Do protokołu z XLII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6.  

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami, 

a mianowicie: 

- 21.12.2023 r. odbył się odbiór techniczny inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej wraz  

z przyłączami wodociągowymi na ul. Słonecznej w Seceminie”. Wykonawcą robót była firma 

BUDIN Sp. z o.o. w Kielcach. Wartość zadania to kwota 336 596 zł, pokryta w całości  

z budżetu Gminy Secemin.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy „GRUMIX”  

- wykonawcą obiektu sportowo-rekreacyjnego przy ulicy Koniecpolskiej oraz z inspektorem 

nadzoru budowy tego obiektu. Ze względu na bardzo niekorzystne warunki pogodowe 

podjęliśmy decyzję o przerwaniu prac na tym obiekcie i zwróceniu się do Ministerstwa 

Sportu o przesunięcie terminu odbioru obiektu. Akceptację powyższego z Ministerstwa 

otrzymaliśmy. 
 

- 29.12.2023 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy BIO-TECH, specjalizującej się 

w budowach i modernizacjach oczyszczalni ścieków oraz projektantami takich inwestycji  

z firmy WCI Technologie Sp. z o.o. Tematem spotkania było omówienie koncepcji 

modernizacji oczyszczalni ścieków w Seceminie w celu zapewnienia odpowiedniej jakości 

jej pracy oraz zwiększenia przepustowości z 220 m3/dobę do ok. 350 m3/dobę. 
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-  9.01.2024 r. wspólnie z pracownikami Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

odbyliśmy spotkanie z Wójtem oraz pracownikami zajmującymi się infrastrukturą 

wodociągową w gminie Oksa. Głównie omówiliśmy tematykę funkcjonowania wodomierzy 

z modułem pozwalającym na przekaz radiowy stanów zużycia wody. Takie wodomierze 

będziemy instalować w naszej gminie.  

- 10.01.2024 r. w Centrum Duszpasterstwa przy Kurii Biskupiej w Kielcach odbyło się -– tak 

jak co roku - spotkanie świąteczno-noworoczne z ks. biskupem Janem Piotrowski  oraz ks. 

Tadeuszem Szlachtą – kapelanem samorządowców. W spotkaniu uczestniczyli prezydenci 

miast, burmistrzowie oraz wójtowie gmin z terenu diecezji kieleckiej. 
 

- 15.01.2024 r. w Urzędzie Gminy Włoszczowa odbyła się sesja członków Związku Gmin 

Ziemi Włoszczowskiej, na której uchwalono budżet Związku na 2024 rok. 
 

- 16.01.2024 r. rozpoczął się audyt w wewnętrzny w Gminnej Bibliotece Publicznej. Jest to 

kolejna jednostka organizacyjna Gminy Secemin (po Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej),  w której jest przeprowadzony audyt. 

W tym samym dniu odbyło się kolejne spotkanie z inspektorem nadzoru budowy obiektu 

sportowo-rekreacyjnego, na którym omówiono harmonogram i terminy prac, uwzględniając 

występujące warunki pogodowe.  

 

- 24.01.2024 r. Komisja złożona z przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych, wykonawcy 

drogi powiatowej w m. Kuczków – firmy FART, Włoszczowskiego Zakładu Wodociągów  

i kanalizacji oraz Urzędu Gminy Secemin dokonała oględzin elementów sieci wodociągowej, 

które został wcześniej przez pracowników UG Secemin zgłoszone do poprawy po 

przebudowy tej drogi. 
 

- 25.01.2024 r. w Kielcach w kancelarii notarialnej podpisał akt notarialny na nieodpłatne 

przejęcie nieruchomości położonej w obrębie Wola - Wolica, która planowana jest pod 

budowę oczyszczalni ścieków. Działkę przejęła Gmina Secemin od Krajowego Ośrodka 

Wsparcia  Rolnictwa, który zarządzał działką w imieniu Skarbu Państwa. 
 

- 29.01.2024 r. otrzymaliśmy zgodę od właścicieli zakładu „H+H” na ulokowanie sieci 

wodociągowej na działce będącej własnością firmy. Sieć będzie zaopatrywać w wodę 

mieszkańców bloku przy zakładzie „H+H” w Żelisławiczkach.  

 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.7. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad.   
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Pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Gminy Secemin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2024 roku”.   

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Pan Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LIII/405/24 

w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 

roku”. 

 
Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy 

Secemin za 2023 rok. Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady gminy Secemin 

w osobach; Ewa Lis, Łukasz Baran, Dariusz Grzesik, Andrzej Rajca i Grzegorz Zalas 

przedstawili sprawozdania z pracy komisji za 2023 rok.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał treść uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2023 rok. Przystąpiono 

do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak uchwała  

Nr LIII/406/24  w sprawie przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin 

za 2023 rok. 

 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy 

Secemin odczytali przygotowane plany pracy na 2024 rok.  

Pan Łukasz Baran przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

Plan pracy Komisji Finansów i Infrastruktury na 2024 rok przedstawił członek Komisji Pan 

Dariusz Grzesik. 

Pan Andrzej Rajca – przewodniczący Komisji Rozwoju, Bezpieczeństwa i Spraw Komunalnych 

przedstawił plan pracy komisji na 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Dariusz Grzesik przedstawił 

plan pracy komisji na 2024 rok. 
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Następnie Pani Ewa Lis przedstawiła plan pracy Komisji Oświaty, Promocji Gminy, Kultury, 

Sportu, Spraw Społecznych i Zdrowia. 

Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok przedstawił Pan Grzegorz Zalas. 

 
Pan Bogdan Wasik odczytał treść uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok. Uwag do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono 

do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy 

Secemin na 2024 rok głosowało 12 radnych. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak uchwała  

Nr LIII/407/24 w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Secemin na 

2024 rok. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Pani Małgorzata Dudek omówiła 

kolejny projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Uchwała w powyższej 

sprawie została przyjęta na grudniowej sesji, lecz Wojewoda Świętokrzyski wszczął w tej 

sprawie postępowanie nadzorcze. Przewodniczący Rady poinformował, że w tej sprawie 

rozmawiał z dyrektorem Wydziału Nadzoru i Kontroli ŚUW, wskazując, że uchwały  

o identycznych zapisach jak nasza zostały przed nadzór zaakceptowane – lecz niczego nie 

wskórał.  

Pan Henryk Lis zapytał, dlaczego stawki podane w uchwale są dużo wyższe niż te uchwalone 

w grudniu. Pan Wójt odpowiedział, że jest to stawka maksymalna i została dostosowana do 

sytuacji na rynku. Gmina podejmuje kroki, by znaleźć firmę, która będzie nieczystości odbierać 

za niższą opłatę, ale nie jest to łatwe. Dlatego tak ważne jest podejmowanie działań w celu jak 

najszybszej budowy sieci kanalizacyjnej w jak największej ilości miejscowości. Do zdania tego 

przychylił się radny Pan Dariusz Grzesik, który przytoczył sytuację, kiedy firmy nie chcą 

odbierać ścieków z miejscowości zlokalizowanych w południowej części Gminy – z uwagi  

na konieczność ich dowozu do oczyszczalni we Włoszczowie. Pan Andrzej Rajca zapytał, czy 

taka uchwała musi być w ogóle podejmowana. Obawia się bowiem, że firmy świadczące tego 

typu usługi widząc taką stawkę – będą pobierać ją w górnej wysokości. Pan Wójt odpowiedział,  

że taka uchwała musi być podjęta i wyraził nadzieję, że firmy będą ze sobą konkurować i dzięki 

temu ceny tych usług spadną. 
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Pan Bogdan Wasik odczytał treść uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Uwag 

do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w tej sprawie głosowało 12 radnych. Przewodniczący stwierdził 

podjęcie uchwały. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak 

uchwała Nr LIII/408/24 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 
W dalszej części posiedzenia Pani Małgorzata Dudek odniosła się do projektu uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin. Zaznaczyła, że uchwała jest 

procedowana z uwagi na wniosek właściciela nieruchomości o nadanie numeru 

porządkowego. Dodała, że chodzi o teren za przedszkolem, który obejmuje działki 

przedawane przez Gminę w ostatnich latach (zgodnie z załącznikiem graficznym do uchwały). 

Jako propozycję nazwy ulicy podano „ul. Sportowa”.  

Pan Bogdan Wasik zwrócił się z wnioskiem, by zachować systematykę w nadawaniu numeracji 

budynków na zasadzie po jednej ulicy stronie numery parzyste, po drugiej nieparzyste. 

Zaznaczył, że do zachwiania tej zasady doszło na ulicy Kolejowej w Seceminie, gdzie na 

budynku pojawił się numer nieparzysty na tzw. „parzystej” stronie. Pani Kierownik zobowiązała 

się do zbadania tej sprawy i zadeklarowała przestrzeganie zaproponowanej przez 

Przewodniczącego zasady. 

Pan Bogdan Wasik odczytał treść uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Secemin. Uwag do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w tej sprawie głosowało 12 radnych. Przewodniczący stwierdził 

podjęcie uchwały. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak 

uchwała Nr LIII/409/24 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin. 

 
Do kolejnego projektu uchwały również odniosła się Pani Skarbnik Edyta Wójcik  i powiedziała, 

że zmiany budżetu Gminy Secemin na 2024 rok, wskazane w projekcie uchwały, dotyczą 

jednej pozycji, a mianowicie zakupu pompy do przepompowni ścieków za kwotę 15 000,00 zł.   

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 
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Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LIII/410/23 w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Secemin na 2024 rok.  

 

Ad.8. 

W punkcie porządku obrad „Wolne wnioski i informacje” Przewodniczący Rady Gminy odczytał 

interpelację radnego Pana Tadeusza Pudło do Wójta Gminy w sprawie wykonania wiaty 

przystankowej w m. Kuczków. Wójt odpowiedział, że sprawa jest w trakcie załatwiania – 

posiadamy namiary do firmy, która wykonała przystanek na tej drodze (na wysokości kościoła) 

i aby zachować ciągłość i estetykę koncepcji – Gmina zakupi podobny w miarę posiadanych 

środków budżetowych.  

Radny Janusz Bartyzel zapytał jak wygląda sprawa złożonego wniosku o modernizację 

przedszkola w Żelisławicach. Wójt poinformował, że wykonana została dokumentacja w postaci 

kosztorysu, teraz wykonywany będzie przedmiar robót. Jak tylko pojawi się konkurs na tego 

typu działania to będziemy się starać o pozyskanie dofinansowania na ten cel - tak, by dzieci 

z przedszkola w Żelisławicach miały podobne warunki do tych w przedszkolu w Seceminie.   

Sołtys sołectwa Brzozowa Pani Joanna Zborowska zapytała, kto zdecydował o zamontowaniu 

lam solarnych zakupionych z funduszu sołeckiego przy ścieżce rowerowej, skoro miały być 

one przeznaczone do miejscowości Maleniec i Gabrielów. Wójt przyznał, że nie zna tego 

tematu i do tej pory był przekonany, że lampy przy ścieżce od  strony Brzozowy miały być 

zakupione z funduszu sołeckiego Brzozowy. Pani sołtys dodała, że o przeznaczeniu lamp  

na Maleniec i Gabrielów była mowa na spotkaniu sołeckim we wrześniu ubiegłego roku. Pani 

Kierownik Małgorzata Dudek poinformowała, że skoro na ten temat rozmowa toczyła się  

we wrześniu to dotyczyły one zakupu lamp z funduszu sołeckiego na 2024 rok. Zobowiązała 

się do przejrzenia dokumentacji z tego spotkania i sprawdzenia, czy są tak jakieś zapisy 

odnośnie miejsca usytuowania zakupionych lam solarnych.  

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego Zbigniew Matyśkiewicz przedstawił 

informację na temat działań władz powiatu na terenie Gminy Secemin. Poinformował, że już  

6 lutego br. odbędzie się spotkanie w Żelisławicach z projektantem, który będzie wykonywał 

projekt chodnika przy drodze powiatowej w tej miejscowości. Przyznał, że trafiają do niego 

uwagi na temat kursowania busów uruchomionych w ramach programu tzw. „likwidacji białych 

plam w województwie świętokrzyskim”. Busy takie dowożą pasażerów do m. Celiny, Wolica  

i Żelisławice. Jak zaznaczył, niedopuszczalne są jakiekolwiek zmiany w kursowaniu, które 

wynikają z decyzji kierowców tych pojazdów. Ponadto poinformował że trwają prace związane 

z regulowaniem porządku nieruchomości przy drodze powiatowej Żelisławice – Czarnca. 

Rozpoczęły się też prace uzupełniające pobocze przy drodze powiatowej w Kuczkowie  

w kierunku Koniecpola, przerwane obecnie z uwagi na panujące warunki pogodowe. Radny 

posiada jednak deklarację z Zarządu Dróg Powiatowych że kontynuacja prac rozpocznie się, 

gdy warunki te się poprawią. Jak przyznał, że w ostatnim czasie wynikł poważny problem  
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z funkcjonowaniem aptek w porze nocnej  i w święta. Zmiana przepisów prawnych pozwoliła 

na zaprzestania świadczenia usług przez apteki w tym czasie. Na chwilę obecną trwają 

negocjacje z właścicielami aptek w tej sprawie. W dalszej części swej wypowiedzi stwierdził, 

że jest mocno zaniepokojony faktem, że mimo pozyskania przez Gminę dotacji w kwocie  

2 mln złotych na miejscowości popegeerowskie  (do których zalicza się również Kuczków) – 

nie zostały podjęte w południowej części Gminy żadne prace związane z poprawą gospodarki 

wodno-ściekowej. Ponadto przytoczył dane dotyczące budżetu innych gmin powiatu 

włoszczowskiego – Gmina Kluczewsko (porównywalna z Gminą Secemin) ma na 2024 rok 

zaplanowane dochody w kwocie 46,5 mln złotych, a Gmina Moskorzew (jedna z najmniejszych 

w powiecie) na poziomie 31 mln zł – w sytuacji, gdy budżet naszej Gminy wynosi 37 mln.  

Pan Matyśkiewicz wyraził duże zaniepokojenie takim obrotem sprawy.  

Do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Powiatu odniósł się Wójt Gminy. Przyznał, że 

doskonale my sami znamy potrzeby naszej Gminy i działamy na rzecz ich zaspokojenia i nie 

potrzebujemy wypominania co jest nie zrobione. Przytoczył zapisy z gazety lokalnej, w której 

zamieszczono informację, że na terenie wspomnianej Gminy Kluczewsko Powiat 

Włoszczowski będzie w 2024 roku realizował dwie inwestycje drogowe na łączną kwotę ponad 

17 mln złotych. Z kolei na Gminie Secemin powiat będzie realizował dwa zadania – studzienka 

kanalizacji deszczowej na drodze powiatowej w Woli Kuczkowskiej i opracowanie projekt 

chodnika w Żelisławicach – za łączną kwotę 220 tys. złotych. Inwestycje powiatowe w Gminie 

Kluczewsko będą więc 80 razy wyższe niż na terenie Gminy Secemin. Zapytał Pana 

Matyśkiewicza jak więc w takiej sytuacji wygląda jego reprezentowanie gminy na arenie 

powiatowej i zarzucił mu przedkładanie interesów prywatnych nad interes Gminy Secemin.  

W swej wypowiedzi powrócił do sprawy budowy kanalizacji w Kuczkowie, której brak na tym 

terenie pan Matyśkiewicz zarzucał Wójtowi, a której realizację zaprzepaściła w ubiegłym roku 

przebudowa drogi powiatowej.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wasik zakończył dyskusję w tej sprawie i zapytał, czy 

ktoś jeszcze chce zabrać głos. Do zebranych swe słowa skierował Pan Grzegorz Kucharek  

z Secemina. Odniósł się do następujących kwestii planowanego remontu dwóch pomieszczeń 

przedszkola w Żelisławicach. Zawnioskował o przemyślenie remontu całej kondygnacji pod 

kątem utworzenia tam również żłobka dla najmłodszych dzieci, którego w gminie nie ma. 

Ponadto odniósł się do planowanego remontu pomieszczeń Klubu Seniora w Seceminie  

(mającego siedzibę w budynku po byłym przedszkolu). Zaznaczył, że budynek ten jest już 

bardzo stary i poddał pod rozwagę możliwość zaadaptowania pomieszczeń  na piętrze szkoły 

w Żelisławicach pod kątem utworzenia w tym miejscu takiego Klubu. Jak stwierdził na tego 

typu zadania można pozyskać środki z programu „Senior+”. Następnie poprosił Pana Wójta  

i pracowników referatu Inwestycji, by zapytania ofertowe w sprawie realizacji inwestycji 

budowalnych na terenie Gminy przesyłać również do firm z terenu Gminy Secemin. Na koniec 

swego wystąpienia poparł wypowiedź Pana Wójta dotyczącą wykonania w Kuczkowie najpierw 
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kanalizacji, a dopiero potem przeprowadzenia przebudowy i remontu drogi powiatowej w tej 

miejscowości.  

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Kucharka. Poinformował, że na pewno budynek 

szkolny będzie właściwie zagospodarowany. Rozpatrywany jest wariant związany ze 

żłobkiem, choć z informacji, jakie posiada Pan Wójt rodzice bardziej woleliby umiejscowienie 

żłobka w Seceminie z uwagi na jego centralną lokalizację. 

Radny Dariusz Grzesik dodał, że z tego co jest mu wiadome, to planowany jest remont całego 

parteru budynku przedszkolnego. Wójt potwierdził, że oprócz remontu dwóch sal 

przebudowane będą dwie toalety, wymienione podłogi, wyremontowana sala do spożywania 

posiłków oraz przebudowana kuchni.  

 

Ad.9. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął posiedzenie LIII sesji Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Rady Gminy 

Dominik Stawiarz       /-/ Bogdan Wasik 

 

 

 

 

 


